



WE DID IT!

TOGETHER WE REACHED 118% OF OUR GOAL!

We are beyond grateful to every parent, student, family member, and friend who donated, shared, and cheered us on.

THANK YOU FOR MAKING OUR FALL 2026 MSA WALK-A-THON A SUCCESS!

You helped us raise **\$47,262.00** for Mark Sheridan Math and Science Academy!

STILL WANT TO MAKE AN IMPACT?

With just over a week left, we can reach and exceed our stretch goal of \$50,000! The students have completed their Walk-a-thon activities, but homerooms are still competing to raise the most on their floor to win the pizza party prize! We have more surprises in store for the entire school to celebrate this huge win for MSA! And, we are so close to getting donations from ALL 50 STATES! We are up to 39 so far, check out the map and share your page to help fill it up! We could win an extra \$1000!



我们成功了!

我们共同完成了目标的118%!

我们无比感激每一位捐款、分享和支持我们的家长、学生、家人和朋友。

感谢大家让我们的2026年秋季MSA步行
筹款活动取得圆满成功!

你帮助我们筹集资金 **47,262.00 美元** 献给马克·谢里丹数学与科学学院!

仍然想有所作为?

距离活动结束仅剩一周多时间,我们就能达成甚至超越5万美元的筹款目标!学生们已经完成了步行筹款活动,但各班级仍在激烈角逐,看谁能筹集到本楼层最多的善款,赢得披萨派对大奖!为了庆祝MSA取得的这一巨大胜利,我们还为全校准备了更多惊喜!而且,我们距离获得全美50个州的捐款目标也越来越近了!目前我们已经收到39个州的捐款,快来看看地图,分享你的页面,帮助我们填满地图!我们还有可能赢得额外的1000美元!





Attention Students:

Raise Money for the MSA Fall 2026 Walk-a-Thon!

→→→GET PRIZES!←←←

Register!

Show your school pride with an MSA themed sticker for your water bottle or notebook.
Get yours when your parent registers you online for your Fundhub website.

Raise \$10 to \$150 = 1 Prize Den Point for every \$5 raised.

Example: Raise \$150, get 30 Prize Den Points!

Raise \$150 to \$250 = 5 Bonus Prize Den Points for every \$25 raised.

Example: Raise \$250, get 30 points + 20 bonus points!



Come visit the WILDCAT PRIZE DEN, & spend your points on fun prizes!
Super Stars get VIP access with first dibs on the prize den!

A Pizza Party will be awarded to the classroom on each floor
that raises the most money during the fundraiser!

***You must fundraise to win points for the prize den.

Everyone, regardless of funds raised, will get to participate in classroom and schoolwide incentives.

